



## MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 2

**Møte:** NTNUI-langrenn

**Dato:** 22.02.2016

**Tid:** 19:00 – 21:00

**Møtested:** Skyås

**Møteleder:** Vilde Moi

**Innkalt:** Jakob Meløy, Jon Brede, Eivind Klokkehaug, Nikolai Ryvoll, Anette Kleppestø, Kristin Antonsen, Gudmund Høglund, Didrik Henriksen, Olav Vestøl, Eirik Thorbjørnsen, Ingrid Skrede, Terje Magnus Bakken Sørensen, Frida Øygard

**Ikke møtt:** Jakob Meløy, Kristin Antonsen, Anette Kleppestø, Nikolai Ryvoll

S a k : :	Sakstittel/ -innhold
0	Kake: Ost og kjeks: Knall!
1	<p>1 Evaluering av Tour de Sweco (v/alle)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● Noe som kunne blitt gjort bedre?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Litt styr med hytta da vi ble flere enn vi hadde meldt (vi meldte like mange som var påmeldt på eventen søndagen før). Neste gang bør vi legge på 10 pers for å være sikre. Også en idé å ha pizza når vi er mange, blir mye kø osv.</li><li>○ Gode tilbakemeldinger på arrangementet generelt fra deltagere og Sweco</li><li>○ Bør være tidlige til neste år (første/andre uke med HK), flere er gira på starten av sesongen → flere deltagere, også færre store renn i denne perioden</li></ul></li><li>● Hva forventer Sweco videre?<ul style="list-style-type: none"><li>○ Må være klare over hva som står i avtalen og overholde denne.</li><li>○ Hyppigere oppdateringer om hva som skjer/har skjedd. Bilder, kort tekst etc.</li><li>○ Viktig å sørge for at alle kjenner til klesregler o.l.</li></ul></li></ul>

2	<p>Swecosprinten (v/Eivind)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Hvem vil arrangere?</li> <li>○ Nikolai har ytret ønske om å arrangere. Har fått med seg Jonas (Riseth) og Amanda (Byrkjeland) på laget.</li> <li>○ Swecosprinten går tilbake til gammel form med kun to klasser, herre- og kvinneklasse. Forslag om å legge det til samme dag som Idrettskavalkaden for større blest rundt arrangementet. Må forhøre oss med HS om dette.</li> </ul>
3	<p>Marka Rundt (v/Jon Brede)</p> <p>Marka Rundt ble en stor suksess med flotte forhold og gode tilbakemeldinger på rennet generelt og start fra Granåsen. Ca. 375 startende som er færre enn i fjor og er litt skuffende forholdene tatt i betraktning. Litt for få funksjonærer på renndagen ga noen nestenulykker inn/ut av Granåsen. Bør gi ut informasjon tidligere og tydeligere at dette er et viktig arrangement for Langrennsgruppa slik at det blir en større greie innad i gruppa.</p> <p>Sportsbua brøt kontrakten på to punkter. Stilte ikke med uttrekkspremier og stilte ikke med smøreservice som står i kontrakten. Er vanskelige/slitsomme å ha med å gjøre på en del punkter. Dette gjelder også for Langrennsgruppa. Bør vurdere om man skal bytte samarbeidspartner f.eks. Hank Sport.</p> <p>Få klarhet i samarbeidssituasjonen med Privatmegleren.</p>
4	<p>Birkenbussen (v/Olav)</p> <p>Få påmeldte, blir ikke buss hvis det er færre en 20 påmeldte. Mest sannsynlig kun én vei. Må blæstes i tiden fremover. Dette tar Olav og Gudmund seg av.</p>
5	<p>Vasan (v/Nikolai)</p> <p>Ca. 20 påmeldte. Har 30 soveplasser, litt flere plasser i bussen. Må blæstes ASAP innad i gruppa samt klubber i kretsen (Sør-Trøndelag). Sweco bør også kontaktes med tilbud om buss.</p>
6	<p>Sommerkolleksjonen (v/Didrik)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Når må vi bestille for å få til sommeren?</li> </ul>



	<ul style="list-style-type: none"><li>o Undersøkes i tiden som kommer. Bestilling bør skje i slutten av mars/begynnelsen av april. På samme måte som med vinterkolleksjon de siste rundene.</li><li>● Ny plassering av Sweco-logoer på konkurranse- og overtrekksdresser</li><li>o Didrik tar kontakt med Trimtex for å designforslag basert på Swecos forslag med noen modifikasjoner.</li></ul>
7	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● Studenter5-mila</li><li>o Flyttes til 9. april pga krasj med satsningsrenn samt Gudenes Natteliv.</li><li>o Terje tar kontakt med Sondre og Ingrid om organisering samt kontakte team (TUB, Santander etc) for å prøve å få med noen profilerte løpere. Vi håper det fremdeles vil være bra med snø.</li><li>● Gruppeledersamling</li><li>o Terje og Frida?</li><li>● Facebookgruppe for aktive medlemmer, avtale kjøring, trening etc.</li><li>o Gudmund (og Olav) fikser</li></ul> <p>Neste møte hos Eivind mandag 4. april 19.00.</p>
8	<p>Erfaringsutveksling</p>